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Rondvraag aan commissaris van de Koning Johan Remkes 

voor de commissie EEB bijeen op 27 november 2017 

 

 

Vragen 

 

1. Heeft de heer Remkes naar aanleiding van zijn toezegging op de Statenvergadering 

 van 29 mei 2017 inmiddels het rapport Het versterken van lokale nieuwsmedia: naar 

 een Projectfonds Leidse journalistiek van prof. dr. J.C. de Jong en  

dr. A.W.M. Koetsenruijter (Leiden, 2017) gelezen?    

 

Antwoord CdK: ja 

 

2. Is de heer Remkes al in overleg getreden over dit rapport met de Haarlemse  

            burgemeester Jos Wienen zoals eveneens toegezegd op de Statenvergadering van 

 29 mei 2017? Indien nee, op welke termijn verwacht de heer Remkes hieraan 

toe te komen? En op welke termijn kunnen de Staten hierover een terugkoppeling 

verwachten?  

 

Antwoord CdK:  

Er is een eerste gesprek geweest met de burgemeesters Wienen en Broertjes 

 

 

 

3. Indien ja, wat heeft dit overleg opgeleverd, met andere woorden welke   

            vervolgstappen ziet de heer Remkes weggelegd voor de provincie inzake     

het onderzoeken van de mogelijkheden dan wel het opzetten  van een regionaal  

stimuleringsfonds voor de Noord-Hollandse pers? 

 

Antwoord CdK:  

Er komt een verzoek in de vorm van een rondetafelgesprek, één en ander ook in het licht van 

het nieuwe regeerakkoord, waar over dit onderwerp ook afspraken zijn gemaakt. 

 

 


